
Po zawieszeniu na kilka minut posiedzenia na wniosek Martina Schulza, aby umożliwić posłom zaopatrze-
nie się w kartę do głosowania, Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o zmianę porządku obrad
złożony przez grupę PSE.

W GI (72 za, 123 przeciw, 5 wstrzymujących się) Parlament odrzucił wniosek.

Niniejszym porządek obrad został ustalony.

Głos zabrali: Hannes Swoboda, który zaproponował, by obecność Rady na poniedziałkowym posiedzeniu
stała się regułą, i Stavros Lambrinidis, który wyraził niezadowolenie ze sposobu przydziału czasu wystąpień
w debacie z czwartku przed południem w sprawie przedstawienia programu prezydencji francuskiej.

15. Jednominutowe wystąpienia w znaczących kwestiach politycznych

Na podstawie art. 144 Regulaminu, następujący posłowie w jednominutowych wystąpieniach zwrócili
uwagę Parlamentu na ważne kwestie polityczne:

Margaritis Schinas, Gyula Hegyi, Toomas Savi, Bogusław Rogalski, László Tőkés, Pedro Guerreiro, Slavi
Binev, Nickolay Mladenov, Katrin Saks, Milan Gaľa, Cristian Silviu Buşoi, Ryszard Czarnecki, Milan Horáček,
Kristian Vigenin, Zita Pleštinská, Jaromír Kohlíček, Chris Davies, Jaroslav Zvěřina, Marian-Jean Marinescu,
Neena Gill, Erna Hennicot-Schoepges, Silvia-Adriana Ţicău, Jules Maaten, Ewa Tomaszewska, Hélène Flautre,
Mihaela Popa, Viktória Mohácsi, Marie Panayotopoulos-Cassiotou, Marios Matsakis, Ioannis Gklavakis, Marie
Anne Isler Béguin i Anna Záborská.

PRZEWODNICTWO: Luisa MORGANTINI

Wiceprzewodnicząca

Głos zabrali: Csaba Sógor, Hanna Foltyn-Kubicka, Emmanouil Angelakas, Eoin Ryan i Zbigniew Krzysztof
Kuźmiuk.

16. Budżet 2009: pierwsze refleksje dotyczące mandatu do postępowania pojed-
nawczego w związku z WPB 2009 (debata)

Sprawozdanie w sprawie procedury budżetowej 2009: pierwsze refleksje dotyczące wstępnego projektu
budżetu na rok 2009 r. oraz mandatu do postępowania pojednawczego Sekcja III — Komisja [2008/2025
(BUD)] — Komisja Budżetowa.
Sprawozdawczyni: Jutta Haug (A6-0262/2008)

Jutta Haug przedstawiła sprawozdanie.

Głos zabrał Dalia Grybauskaitė (członkini Komisji).

Głos zabrali: Véronique De Keyser (sprawozdawczyni komisji opiniodawczej AFET), Maria Martens (spra-
wozdawczyni komisji opiniodawczej DEVE), Göran Färm (sprawozdawca komisji opiniodawczej ITRE), Eva
Lichtenberger (sprawozdawczyni komisji opiniodawczej TRAN), Kyösti Virrankoski (sprawozdawca komisji
opiniodawczej AGRI), László Surján w imieniu grupy PPE-DE, Catherine Guy-Quint w imieniu grupy PSE,
Anne E. Jensen w imieniu grupy ALDE, Gérard Onesta w imieniu grupy Verts/ALE, Wiesław Stefan Kuc w
imieniu grupy UEN, Esko Seppänen w imieniu grupy GUE/NGL, Sergej Kozlík niezrzeszony, Reimer Böge,
Costas Botopoulos, Jan Mulder, Zbigniew Krzysztof Kuźmiuk, Margaritis Schinas, Vladimír Maňka, Nathalie
Griesbeck, Valdis Dombrovskis, Gabriela Creţu i Monica Maria Iacob-Ridzi.
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PRZEWODNICTWO: Diana WALLIS

Wiceprzewodnicząca

Głos zabrali: Szabolcs Fazakas i Brigitte Douay.

Zgodnie z procedurą pytań z sali głos zabrał Czesław Adam Siekierski.

Głos zabrała Jutta Haug

Debata została zamknięta.

Głosowanie: pkt 8.21 protokołu z dnia 08.07.2008.

17. Postępowania Airbus — Boeing przed WTO (debata)

Pytanie ustne (O-0033/2008) zadane przez Helmutha Markova, w imieniu komisji INTA, do Komisji: Spory
WTO w sprawie Airbus/Boeing (B6-0155/2008)

Helmuth Markov zadał pytanie ustne.

Dalia Grybauskaitė (członkini Komisji) odpowiedziała na pytanie ustne.

Głos zabrali: Georgios Papastamkos w imieniu grupy PPE-DE, Erika Mann w imieniu grupy PSE, Mieczysław
Edmund Janowski w imieniu grupy UEN, Jacky Hénin w imieniu grupy GUE/NGL, Syed Kamall, Kader Arif,
Richard Seeber i Glyn Ford.

PRZEWODNICTWO: Mario MAURO

Wiceprzewodniczący

Projekt rezolucji złożony na podstawie art. 108 ust. 5 Regulaminu na zakończenie debaty:

— Helmuth Markov, w imieniu komisji INTA, w sprawie sporów w Światowej Organizacji Handlu między
Unią Europejską a Stanami Zjednoczonymi w sprawie domniemanych subwencji na rzecz Airbusa i
Boeinga (B6-0334/2008).

Debata została zamknięta.

Głosowanie: pkt 5.16 protokołu z dnia 09.07.2008.

18. Stworzenie we Włoszech bazy danych cyfrowych odcisków palców Romów
(debata)

Pytanie ustne (O-0076/2008) zadane przez Monikę Frassoni w imieniu grupy Verts/ALE, do Komisji: Stwo-
rzenie bazy danych zawierającej odciski palców Romów we Włoszech (B6-0170/2008)

Pytanie ustne (O-0077/2008) zadane przez Giusta Catanię w imieniu grupy GUE/NGL, do Komisji: Stwo-
rzenie bazy danych zawierającej odciski palców Romów we Włoszech (B6-0451/2008)

Pytanie ustne (O-0078/2008) zadane przez Jana Marinusa Wiersmę, Claudia Favę, Kristiana Vigenina, Gian-
niego Pittellę, Adriana Severina i Katalin Lévai w imieniu grupy PSE, do Komisji: Stworzenie bazy danych
zawierającej odciski palców Romów we Włoszech (B6-0452/2008)

Pytanie ustne (O-0080/2008) zadane przez Viktórię Mohácsi, Marca Cappato, Alexandra Alvaro, Sophię in 't
Veld, Sarah Ludford, Jeanine Hennis-Plasschaert, Ignasiego Guardansa Cambó, Adinę-Ioanę Vălean, Renate
Weber i Gérarda Depreza w imieniu grupy ALDE, do Komisji: Stworzenie bazy danych zawierającej odciski
palców Romów we Włoszech (B6-0453/2008)
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